

Datum: 2023-11-07 kl 18.00.

Plats: Digitalt möte

Närvarande: * Erik Uppsäll, Ordförande
(* = beslutande) * Raymond Johansson, Sekreterare
* Roger Rooth, Rallykoordinator
* Lars Palmkvist, Racingkoordinator
* Pär Karlsson, Teknisk chef SBF
* Fredrik Rosendal, SBF Teknik

Frånvarande:

* Lars Jonsson, SBF Koordinator
* Fredrik Rosendal, SBF Teknik

§ 117: Mötets öppnande.

EU öppnade mötet och hälsade alla välkomna

§ 118: Godkännande av dagordning.

Föreslagen agenda godkändes

§ 119: Föregående Mötesprotokoll.

Godkänt och publicerat

§ 120: Kvarstående ofärdiga punkter

-Frågan om "R8 Ducol" som material i egentillverkade burar.

TK har utrett och besvarat frågan att det med inhämtad information inte är aktuellt att tillåta R8/Ducol för hembyggda burar. Dessutom är ju bilar med en HTP bundna till App-K som endast tillåter sömlösa stålrör av viss kvalitet.

Beslut: Ärendet avslutas

-Frågan till FIA om batteriplacering i 2-volymsbilar är ännu inte besvarad
PK stöter på FIA.

Beslut: Ärendet kvarstår

§ 121: Ekonomin & Budget.

-Vi har endast fått redovisning t.o.m. september så bl.a. bilsportkonferensen är ännu inte med

Eftersom vi inte kommer att kunna genomföra årets teknikerkonferens så blir upparbetningen klart under budget i år

Vi lägger med 2 teknikerkonferenser i nästa års budgetäskande

-RJ presenterade ett första utkast för budget 2024 vilket innehåller ambitionen att likställa vår budgethantering med övriga utskott.

Beslut: EU och RJ tar fram ett komplett förslag på budget tills nästa möte

§ 122: Verksamhetsbeskrivning 2023

RJ

RJ har sammanställt förslag på HU:s verksamhetsbeskrivning för 2023

Beslut: Godkändes. Får ligga som förslag tills dokumentet skall skickas in

-
- § 123: RM 2024** **RR/LP**
-**Kalender 2024**
-Kalendrar är klara för både RY och RA
Beslut: Publiceras på hemsidan. Ansv. RJ
-**RM regler 2024**
Både RR och LP presenterade förslag på RM regler för 2024
Båda förslagen godkändes
Beslut: Publiceras på hemsidan (SBF+HU). Ansv:RJ
- § 124: Agendaförslag Teknikermöte 28/11** **RJ**
-Agendaförslaget godkändes
Beslut: RJ uppdaterar kallelsen med agendan och skickar till alla tekniker
- § 125: Planering Teknikermöte 16-17/3 2024?** **Alla**
-Agenda, innehåll och planering diskuterades
Beslut: EU bokar enligt SBF:s rutiner. RJ skickar kallelse till hela teknikergruppen
- § 126: Öppet forum App-K info (Teams möte)** **RJ+PK**
-PK och RJ presenterade ett förslag på hur ett forum skulle kunna genomföras
Förslaget godkändes men vissa saker behöver planeras mer i detalj innan beslut kan tas.
-Datum för forumet diskuterades men behöver beredas vidare men prel försöker vi få till detta under Mars eller absolut senast i början av April
Beslut: PK och RJ jobbar vidare med förslaget.
- § 127: Övrigt.** **Alla**
-RM dekaler för 2024
Beslut: RR och LP gör en inventering och återkommer med eventuellt behov. (till budget!)

-TK har meddelat att de inte vill ändra i TR med HU:s önskemål om släcksystem vs. Pumpavstängning. Deras förslag är att HU skapar ett eget enkelt säkerhetsreglemente med referenser till TR i förekommande fall.
Beslut: Punkten tas på nästa möte. RJ skriver ihop ett förslag på enkelt reglemente

-Ofärdiga HTP:er: PK tog upp problemet med att det finns uppstartade HTP:er som legat länge utan att slutföras. PK önskar att samtliga http tekniker uppdaterar honom med ett mail om statur på de HTP:er som inte har slutförts inom 3 månader från uppstart.
Beslut: Tas upp av PK på teknikermötet 28 November
- § 128: Nästa möte**
Beslut: Tisdag 5 December. 18:00-20:00
- § 129: Mötets avslutande.**
EU tackade alla närvarande för visat intresse och avslutade mötet.

Protokoll upprättat av:

Raymond Johansson

Raymond Johansson

Protokoll justerat av:

Erik Uppsäll

Erik Uppsäll